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All den stund undertegnete er grunneier innenfor eksisterende markagrense 
,synes jeg det er merkelig at jeg ikke har havnet på varsligslisten.Jeg mistet 
dermed muligheten til å komme med innspill i 1.runde og ble ved en tilfelldighet 
oppmerksom på kunngjøringen i Aftenposten 28.10.22. 

Har fartet i marka siden slutten av 50 tallet og har drevet med 
fiskekultiveringsarbeide i OFAs regi I mer enn 25 år, fisker,jakter,plukker bær 
og sopp og er godt kjent i store deler av marka.Familien eide en del skog 
tidligere som ble avhendet til Oslo kommune på begynnelsen av 60 tallet. 

Med bakgrunn i overstående og at området som foreslås vernet som nasjonalpark 
er bebygget med mange hytter,fastboende og overnattingssteder og at det er 
mange veier i området som brukes hyppig,kraft gater som snauhugges,lite eller 
ingen gammel skog.Dersom foreslåtte område i alt.1 og 2 blir gjeldene vil dette 
innskrenke bruken for hytteeiere og andre brukere av marka som gjennom år 
tier har benyttet seg av ressursene i området og de vil med stor sannsynlighet 
ikke ha respekt for nasjonalparkvernet. 

 

Alternativ 3 fremstår som det eneste spiselige alternativ for min del. 

 

Mvh. 

Even Vasaasen 
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